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Subject: inzicht in medische hulpmiddelen
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Goedemorgen,
Ik sprak gistermiddag iemand van de NVZ. Zij gaf aan dat er tekorten zijn aan medische hulpmiddelen. Ziekenhuizen helpen nu

elkaar nog maar er is geen zicht op wat er bij leveranciers/fabrikanten nog beschikbaar is. Navraag vanuit de ziekenhuizen levert

geen bevredigd antwoord op. De NVZ gaf aan dat er vanuit de leveranciers inzicht moet komen in wat er nog beschikbaar is om

hierover een beslissing te kunnen nemen. Eerder werd al aangegeven dat als de tekorten toenemen operaties niet door kunnen

gaan.

Hebben jullie hier al een actie op richting de leveranciers?

Groet,


